

開南大學 96 年度第 2 學期物流與航運管理學系教學計劃表

| | | | |
|---|--|--|-------------------|
| 課程編號 | 1 0 4 0 4 1 7 0 0 | | 授課教師：王肖卿 老師 |
| 班次 | 四年級 | <input type="checkbox"/> 必修 | 老師 e-mail： |
| 開課系所： | 物流與航運管理學系 | <input checked="" type="checkbox"/> 選修 | 老師分機： |
| 年級班別： | 四年 A/B 班 | | |
| 課程名稱(中文) | | 學分數 | 課程名稱(英文) |
| 海運實務 | | 2 | Shipping Practice |
| 教學目標與內容 | 教學目標：使同學了解理論與實務之不同。 教學內容：列舉不同之航運熱門議題，提出討論。 | | |
| 實施方法 | <input checked="" type="checkbox"/> 講解法 <input type="checkbox"/> 實作法 <input checked="" type="checkbox"/> 討論法 <input checked="" type="checkbox"/> 演習法 <input type="checkbox"/> 問答法 <input type="checkbox"/> 其他_____ | | |
| 評量方式 | 期中測驗 <input type="checkbox"/> <input type="checkbox"/> % 期末測驗 40% 平時成績 60% 其他_____ 成績 <input type="checkbox"/> <input type="checkbox"/> % | | |
| 授課使用及參考書籍 | (請按作者、書名、版別、出版商、發行地、出版年份、起訖頁數順序填寫)。 就航運熱門問題提出討論。 | | |
| 科目簡介(含課程大綱及教學進度)： 依據航運公司新發生之議題，包括船舶滯港問題、貨櫃併櫃問題、租船議題、船舶安全管理議題、危險品裝載議題、國際港口管制議題等。並隨時提出新的議題共同學們討論，學期末做成報告。 | | | |
| 說明： 1. 授課教師於學期前填寫本表，經課程委員會審核後，影印分送給教師所屬課程委員會召集人，授課班級所屬系、所及教務處課務組；並於開始上課時，將本內容向學生說明。 2. 本表於 91.4.23 第四次校課程委員會討論通過。 | | | |

課程委員會召集人：王肖卿

主任 王肖卿

授課教師：王肖卿

物流航運系主任 王肖卿

課務組
97. 3. 12
收文章

Kainan University
Department of Logistic and Shipping Management
(Fall/Spring)Semester 4thYear Course Syllabus

| Course Code No. | Course Title | Instructor | Subject | Level of Course |
|---|---|-----------------------|---|-------------------------------|
| 104041700 | Chinese: 海運實務 | Christina Wang | <input type="checkbox"/> required <input checked="" type="checkbox"/> elective | Year: 4th Class(AorB): A&B |
| | English: Shipping Practice | | e-mail/phone ext: <u>christna@mail.knu.edu.t</u> <u>w/0933-134-150,</u> <u>2701,6066</u> | |
| Teaching Goals and Content | 1. To let students understand the difference between theory and practice. 2. To take examples of shipping topics for discussion. | | | |
| Teaching Methods | <input checked="" type="checkbox"/> lectures <input type="checkbox"/> practical training <input checked="" type="checkbox"/> discussion <input checked="" type="checkbox"/> question-and-answer <input type="checkbox"/> other (details _____) | | | |
| Grading and Evaluation Criteria | midterm _____% final <u>40</u> % class participation <u>60</u> % other _____% (details _____) | | | |
| Textbooks | (author, title, edition, publisher, place of publication, year of publication, pages covered) | | | |
| | Teacher to look for topic and news leading for discussion. Students should find out data concerned to join discussion and to make report for each topic. | | | |
| Course Description (including outline and course schedule): | | | | |
| <p>In accordance with the latest occurred issue: such as shipowners' handling with the port congestion issue, container freight station's operation issue, ship chartering issue, International ship safety management issue, port state control issue, International safety and port security issue, international dangerous goods loading issue etc. leading for discussion.</p> | | | | |
| Instructions: Teachers should fill out this form before the semester begins. After it has been verified by the curriculum committee, the original should be given to the office of curriculum planning and a copy to the head of the department to which the course belongs. In addition, the teacher should explain this syllabus to students at the beginning of a semester. | | | | |

Christina Wang

signature of the convener of the curriculum committee



Christina Wang

signature of the teacher


